
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. maj 2017 stillet følgende spørgs-

mål 11 (L 207) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål 11:  

”Ministeren bedes oplyse, om de 150 rehabiliterende psykiatriske sengepladser vil 

være et antal, som etableres ud over den eksisterende sengekapacitet i psykiatrien, 

eller om det vil være en ændring af allerede eksisterende sengepladser til at være 

denne nye type?” 

 

Svar: 

Som nævnt besvarelsen af SUU L 207 – spørgsmål 1 ligger spørgsmålet om sengeplad-

ser i psykiatrien mig meget på sinde. 

 

Der henvises i øvrigt til den omhandlede besvarelse. 
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